
Zápis z porady vedení konané dne 25. 8. 2014 

Přítomni: Ledvinka, Malinka, Kohoutková, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Novotná 

Buršíková, Křenek 

Omluveni: Veselý, Dostál, Holub, Regner, Račanský 

 

1. Financování CERIT SC  

– Ředitel informoval, že jednání na MŠMT o financování CERIT SC na roky 2014 a 

2015 úspěšně pokročila. Nyní čekáme na návrh smlouvy ze strany CESNETu. 

– Do konce příštího týdne očekáváme zhodnocení, zda bude CERIT SC uznán jako 

velká infrastruktura.  

 

2. Kontrola úkolů z předchozích porad 

– Program na malé výjezdní zasedání sestaví Matyska se Šrubařovou během tohoto 

týdne (kontrola 1. 9.) 

– Rozvaha personálního zajištění divizí – Matyska obdržel podklady od Kohoutkové a 

Holuba, implicitně rovněž z DEP. Tento týden se setká s Regnerem a Křenkem a 

prodiskutuje další fungování divize péče o uživatele, z níž vzejde i představa 

o personálním zajištění. Malinka dodá podklady po konzultaci s ředitelem. (další 

kontrola 1. 9.) 

– Matyska informoval o schůzce s prorektorem Barešem a Čermákem, prorektor Bareš 

přišel prohlédnout budovu. 19. 9. proběhne slavnostní otevření CERITu, Malinka a 

Křenek vyberou vhodnou osobu, která bude k dispozici návštěvníkům při prohlídce 

sálů (kontrola 1. 9.) 

– Rozdělení odpovědnosti za správu infrastruktury mezi ÚVT, CIT SUKB a CEITEC – 

oficiální zápis zatím nevznikl, proběhne větší schůzka, se závěry seznámí Křenek 1. 9.  

– Testování evidence software – technicky je téměř hotovo, Malinka s Kohoutkovou 

informovali o fungování systému. Do příštího týdne promyslí Regner konkrétní osoby 

na ÚVT, na nichž proběhne testování (sdělí 1. 9.) 

 

3. Ostatní  

– Na CPS byly dodány nové počítače do všech 4 učeben, jsou připraveny na provoz 

v semestru.  

– Malinka informoval o plánovaném připojení nového copy centra FI do Safe Q, 

aktuálně čeká na vyjádření Impromatu k přesunům licencí na nové verze zařízení.  

– Ředitel ocenil Danu Šrubařovou za výborný přínos zvládání potenciálně konfliktních 

situací při jednání Rady pro průmyslovou spolupráci. 

– Šrubařová informovala, že k 8. 9. proběhne kontrola veřejných zakázek a zbývajících 

financí a zhodnocení rozvojového projektu. Na kolegiu 8. 9. bude společně s Pištěkem 

informovat o výsledku.  

– Kohoutková se dnes sejde s ředitelem CESNETu Gruntorádem ohledně možné 

spolupráce v oblasti informačních systémů.  

– Kohoutková obdržela z ČVUT podklady pro chystaný velký meziuniverzitní 

rozvojový projekt, počítají s naší účastí, Kohoutková pošle materiály Matyskovi. 

Schůzky 4. 9. v Praze se zúčastní Veselý.  

– Šrubařová zašle kolegiu k vyjádření návrh pokynu prevence pracovně právních sporů 

z RMU, připomínkování do 17. 9.  

– Diskuse o propagaci ÚVT a marketingu, divize uživatelské podpory počítá s tím, že je 

bude v budoucnu řešit.  



Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


